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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
 
6. izredne seje Občinskega sveta Občine Podlehnik, ki je bila v petek 7. oktobra 2005 s 
pričetkom ob 19.00 uri v županovi pisarni.  
 
Sejo je v skladu s poslovnikom sklical župan, g. Vekoslav Fric – nujnost seje da so narekovali 
roki za sprejetje Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za južni del območja P21-S1/1 v 
naselju Podlehnik (gradnja policijske postaje). 
 
PRISOTNI:  

- člani občinskega sveta: Anton Žerak, Peter Feguš, Jožica Svenšek, Alojz Novak, 
Milan Vidovič in Alojz Grabrovec 

- vodja Skupne občinske uprave Ptuj, g. Napast Stane 
- predsednik Nadzornega odbora: Roman Cesar 
- delavca občinske uprave: Miran Krajnc – tajnik in za zapisnik Otilija Grabrovec 
- mediji: ga. Simona Meznarič/Štajerski Tednik Ptuj  

 
Izostanek od seje je opravičil župan, g. Vekoslav Fric in za vodenje 6. izredne seje pooblastil 
podžupana,  g. Antona Žeraka (priloga – pooblastilo). 
Izostanek od seje je opravičil tudi svetnik, g. Janez Trafela.  
 
Uvodni pozdrav je podal tajnik občine, g. Miran Krajnc, nato pa povedal, da je župan za 
vodenje te seje pooblastil podžupana, g. Žeraka. Besedo je nato predal g. Žeraku, ta pa je po 
pozdravu prisotnim, predstavil dnevni red današnje seje, ki so ga prisotni prejeli z vabilom in 
gradivom.  
Na dnevni red seje se je navezal g. Feguš in povedal, da ga čudi sklic izredne seje, saj da 
pričakuje, da bo v kratkem v zadevi rebalansa  2005,  sklicana redna seja občinskega sveta.  
 
Spet se je oglasil g. Žerak in povedal, da je bil dnevni red predstavljen in da ga daje v 
potrditev z možnostjo dopolnitve ali njegovo zavrnitvijo.  
Ker se nihče ni oglasil, je g. Žerak dal predlagani dnevni red na glasovanje.  
 
ZA potrditev dnevnega reda so glasovali 4 (štirje) člani občinskega sveta. 
 
DNEVNI RED glasi: 
 

1. Predlog in sprejem Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za južni del območja P21-
S1/1 v naselju Podlehnik 

2. Osnutek Odloka o načinu opravljanja obveznih gospodarskih javnih služb zbiranja in 
prevoz komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov na območju Občine Podlehnik – prva obravnava 

3. Vprašanja in pobude 
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K točki 1 
 
Uvod v točko je podal predsedujoči, potem pa odprl razpravo.  
 
Oglasila se je ga. Svenšekova in prosila g. Napasta,  naj pove, kakšne so novosti od zadnjega  
sklica občinskega sveta v tej zadevi.  
 
G. Napast je povedal, da so bile v osnutku Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za južni 
del območja P21-S1/1 v naselju Podlehnik upoštevane vse pripombe oziroma sklepi, ki jih je 
podal občinski svet. Pojasnil je tudi, zakaj sklic izredne in ne redne seje za sprejem tega 
odloka –  pove, da zaradi rokov, ki so določeni - brez mnenj ministrstev pa tudi ni bilo 
mogoče prej sklicati seje. Potem je prisotnim prebral sklepe-pripombe na osnutek odloka in 
navedel, kje v predlogu odloka je najti popravke.  
 
Nato se je v razpravo vključil g. Feguš, ki ga je zanimalo, kako je z lastništvom, kjer naj bi bil 
bazen za meteorne vode – govori s, da je od KZ Ptuj, ta pa da že javno oznanja, da zemljišča 
občini ne bo prodala. 
Odgovoril je g. Napast in povedal, da je to že rešeno in da lastnik tega zemljišča ni KZ Ptuj.  
 
Nadaljeval je g. Žerak in povedal, da se strinja z g. Napastom, da pa so še vendarle ostala 
nekatera odprta vprašanja glede širine ceste in primarnega priklopa kabla na nizko napetostni 
vod. Povedal je še (da glede na to, da na seji ni župana),  da predlaga, da bi se sprejetje 
samega Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za južni del območja P21-S1/1 v naselju 
Podlehnik preneslo na naslednjo sejo občinskega sveta, da bi ne prišlo do tega, da bi mu kdo 
kaj očital. To da je sicer nerodno zaradi g. Napasta, da pa meni, da ni nujno, da naslednjič g. 
Napast  ponovno pride.  
 
V razpravo se je vključil g. Grabrovec Alojz in povedal, da so o osnutku tega odloka 
razpravljali na prejšnji izredni seji, da so bile v tej zvezi dve prostorski konferenci  in da je 
bilo dovolj časa, da so se stvari dorekle. Ne vidi tudi potrebe po prisotnosti župana v tej 
zadevi, saj  da župan ne odloča o tem, ali bo občinski svet Odlok o občinskem lokacijskem 
načrtu za južni del območja P21-S1/1 v naselju Podlehnik sprejel ali ne.  
Stališče g. Grabrovca so podprli tudi g. Novak, g. Vidovič in ga. Svenšekova, ki je 
pripomnila, da se lokacijski načrt ne pripravlja le za izgradnjo policijske postaje, ampak tudi 
zato, da bo prišlo do legalizacije trgovine.  
 
Spet se je vključil g. Žerak in povedal, da je trgovina Žerak lahko legalizirana brez tako 
obsežnega lokacijskega načrta in da meni, da je imel najbrž zaradi tega razloga  »obisk 
kriminalistične policije«. »Ne morem prenest, da me bo kdo zasliševal zaradi kapricev« je še 
povedal. 
 
Ga. Svenšekova se je opravičila g. Žeraku, ker da ni mislila zgolj na trgovino, ampak širše; g. 
Novak pa je izrazil kritiko županu, ker da ni lepo, da je g. Žeraka postavil v takšno pozicijo.  
 
G. Žerak se je spet navezal na sam odlok in povprašal g. Napasta, kakšne so možnosti, če se 
odlok nocoj sprejme, ali se da še preko strokovne obdelave kaj narediti, kar se tiče ceste in še 
kakšnih sprememb.  
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G. Napast je pojasnil, da se bo elektrifikacija reševala po PUP-u in je to možno, kar zadevo 
cesto pa se le ta lahko giblje le levo in desno, bolj v praksi kot načelno. Pločnika ne bo in 
Policija je že pristala na 0,5 metra v njihovo zemljišče. Stvar da je v zaključni fazi, mnenja so 
izdana, dogovori pa so možni le v primeru, ko sta oba za to (Policija, Žerak). 
 
Spet se je navezal g. Žerak in povedal, da je sam še vedno za to, da se ta odlok sprejme na 
naslednji seji. Zato je dal svoj predlog na glasovanje.  
 
ZA to, da bi se odlok sprejemal na naslednji seji Občinskega sveta Občine Podlehnik sta 
glasovala 2 (dva) člana občinskega sveta. 
 
Glede na izid glasovanje je bilo ugotoviti, da predlog g. Žeraka ni bil izglasovan.  
 
Sejo je nadaljeval g. Žerak in povedal, da zeleni pas ostaja v širini 3 metrov. To pa da v naravi 
ni mogoče pri teh širinah in normativih. Skrbi ga, da bo spet nekdo rekel, da so njegove 
smreke na občinskem zemljišču. Glede na zdajšnji projekt pa da to lahko kdo reče.  
 
Navezal se je g. Vidovič, ki ga je zanimalo, ali so zamenjave parcel zaključene.  
G. Žerak je povedal, da še ne dokončno, da je vmes »en luft« in da ni problema med Žerakom 
in Občino, niti med Občino in Policijo.  
 
Potem se je spet oglasil g. Napast in povedal, da so mu od doma sporočili, da ima v družini 
nekdo probleme z zdravjem in bi moral čimprej domov. Zato je vljudno prosil, da bi na hitro 
podal še obrazložitev k osnutku Odloka o načinu opravljanja obveznih gospodarskih javnih 
služb zbiranja in prevoz komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Občine Podlehnik, ki je v  prvi obravnavi 
in na nocojšnjem dnevnem redu kot druga točka.   
 
Iz burne razprave, ki je sledila, je bilo ugotoviti, da je večina mnenja, da k točki 1 ni več kaj 
razpravljati in da zahtevajo od predsedujočega, da jo poda na glasovanje, kar naj bi vzelo le 
minutko časa.  
 
G. Žerak se z mnenjem večine ni strinjal in sejo ob 20.15 uri zaključil.  
 
 
 
ZAPISALA:       PREDSEDUJOČI-PODŽUPAN: 
Otilija Grabrovec                    Anton Žerak  
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